

الملتقى الدولي التاسع للسياحة العربية والاستثمار في القاهرة

< منير الفيشاوي - القاهرة



Dr. Ahmad Omar Hashim (right) with our representative
الدكتور أحمد عمر هاشم (من اليمين) مع ممثل المجلة

شهدت القاعة الكبرى بفندق سميراميس انتركونتيننتال بالقاهرة في الفترة 11-13 شباط/فبراير افتتاح الملتقى الدولي التاسع للسياحة العربية والاستثمار. حيث قام بقص شريط الافتتاح د. أحمد عمر هاشم الرئيس الأسبق لجامعة الأزهر ومعه كوكبة كبيرة من صفوف كبار رجالات السياحة المصرية. بالإضافة إلى سعد الخميري المستشار السياحي التونسي.

المنظمة لرحلات الحج والعمرة والسياحة الدينية علاوة على أعداد كبيرة من الزائرين من كافة الجنسيات العربية. في اليوم الثاني عقدت ست ندوات على هامش فعاليات الملتقى. شهدت إقبالاً ملحوظاً من قبل المشاركين وزوار الملتقى. وقد أشاد جميع المشاركين بحسن وكفاءة تنظيم الملتقى هذا العام وأكدوا قيامهم بحجز أماكنهم للدورة العاشرة للعام 2009. ■

و ضم المعرض نخبة كبيرة من كبرى شركات السياحة والنقل السياحي وخدمات الحج والعمرة والفنادق السعودية. ومعظمها من شاركوا في الدورات الثماني السابقة. علاوة على مشاركين جدد هذا العام. وشهدت أروقة الملتقى إقبالاً واسع النطاق من قبل شركات السياحة والجمعيات الخيرية والاتحادات والنقابات المصرية. وكافة الجهات

EXHIBITIONS

9th International Forum of Arab Tourism and Investment held in Cairo

> Mounir El-Fishawy - Cairo

The Great Hall of the Intercontinental Hotel in Cairo hosted the Ninth International Forum of Arab tourism and investment between 11th and 13th of February. It was opened by Dr. Ahmed Omar Hashim, the former head of Al-Azhar University, and senior figures in Egypt's tourist industry along with Saad Khmery, the Tunisian tourism expert.

The Forum included a large selection of the major travel agencies, transport companies and Saudi Haj and Umrah hotels. Most of them participated in the previous eight sessions, but the exhibition also attracted new participants.

There were lots of activities throughout the exhibition from the tourism companies, charitable associations, Egyptian federations and unions, all the organizers of Haj and Umrah trips and religious tourism, in addition to large numbers of visitors from the Arab world.



Visitors

زوار

Six seminars were held on the second day, which were well attended by participants and visitors. All participants praised the efficient organization of the forum and confirmed their booking for the tenth session in 2009. ■